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Circular 5 Security Measures and Related Issues 

 
Security Measures Against Thefts and Losses at the Fair 
The daily set-up time in the morning is 1 hour 45 minutes before the official opening time of 
the Expo. The opening hours for exhibitors to enter the fairground will be as follows:  
 
Food Expo PRO 

 For Exhibitors For Visitors 
16 August 2023 (Wed) (Move-In)   9:00am ---------- 
17–19 August 2023 (Thur – Sat) 8:15am 10:00am 

 
Food Expo (Public Hall and Gourmet Zone) 

 For Exhibitors For Visitors 
16 August 2023 (Wed) (Move-In)   9:00am ---------- 
17–21 August 2023 (Thur – Mon) 8:15am 10:00am 

 
As thefts and losses may occur during the set-up and move-out periods, exhibitors are 
advised to be extra vigilant during these periods. 
 
Exhibitors are also reminded that responsibilities for ensuring sufficient insurance covered 
against any losses or damages rest on the exhibitors and not the Organiser. All property 
and goods (including without limitation all Publicity Material) brought by Exhibitors into any 
part of the Exhibition Venue (including, without limitation, Stands, Space and Raw Space) 
are at the Exhibitor’s risk. The Organiser does not guarantee the safety and security of 
such property or goods and shall not in any way be liable or responsible for any theft, loss 
or damage thereof. For the avoidance of doubt, the showcases, cabinets and other storage 
facilities as provided by the Organiser in any part of the Exhibition Venue including, without 
limitation, Stands, Space and Raw Space are for exhibition purposes only. The Exhibitors 
are solely responsible for the safety and security of all their property or goods stored in 
such showcases, cabinets and storage facilities at all times.  
 
Caution on Rental of Credit Card Payment Terminals 
To protect your own interests, you are reminded to exercise due diligence and read all 
contracts carefully before appointing any Credit Card Payment Terminals service providers. 
 
 
Hong Kong Trade Development Council 



 

 

                     
Ref: 2023_06_1st Circular  

 

 

通告 5 保安措施及相關事項 
 
有關防止展品遺失或盜竊的保安措施 
各參展商每日之進館時間為展覽會開放前 1 小時 45 分鐘方可進入展館，參展商進館時間將為： 
 
美食商貿博覽 

 參展商 參觀人士 
2023 年 8 月 16 日(星期三) – 進館日   上午 9 時 ---------- 
2023 年 8 月 17–19 日(星期四至六) 上午 8 時 15 分 上午 10 時 

 
美食博覽 (公眾館 及 尊貴美食區) 

 參展商 參觀人士 
2023 年 8 月 16 日(星期三) – 進館日   上午 9 時 ---------- 
2023 年 8 月 17–21 日(星期四至一) 上午 8 時 15 分 上午 10 時 

 
由於以往展品遺失或盜竊事件或會發生於進館及離館時間，參展商亦必須特別提高警覺。 
 
為更有效及全面地防止展品遺失或盜竊，最終還有賴各參展商的合作及提高警覺。參展商亦應

替其展品投購保險，以減低展品遺失或盜竊之損失。所有參展商帶進展覽場地任何部分（包括

但不限於攤位、展覽攤位及展覽淨地）的財物和物品（包括但不限於所有宣傳品）均由參展商

自行負上責任。主辦機構對該等財物或物品的安全及保安不作出保證，亦無需為任何失竊、損

失或損壞負上任何責任。為免生疑問，主辦機構於展覽場地任何部分（包括但不限於攤位、展

覽攤位及展覽淨地）所提供的陳列櫃、貯存櫃及其它貯物設施只作展覽用途。參展商於任何時

間均對存放於該等陳列櫃、貯存櫃及貯物設施的所有財物或物品的安全及保安擁有全部責任。 
 
提防有關信用卡終端機租賃服務 
香港貿發局提醒所有參展商在使用任何信用卡終端機供應商的租賃服務前，應先清楚了解其背

景，並細閱有關文件及合約細則，以確保閣下本身的利益。  
 
 
香港貿易發展局 
 


